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Protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty , Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 30.04.2015r. 

 

 Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 30.04.2015r. 

stawili się: 

1. Rafał Surmański – przewodniczący komisji; 

2. Andrzej Moszczyński – członek komisji; 

3. Alina Jakończuk – członek komisji; 

4. Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOIZ w Barczewie; 

 

Pan Rafał Surmański przywitał wszystkich zaproszonych gości, a następnie 

przedstawił plan tematów rozpatrywanych na spotkaniu. 

1. Zatwierdzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez Gminę 

Barczewo zadania publicznego w zakresie oświaty  oraz projektu uchwały w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkół w Barczewie. 

2. Rewitalizacja Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barczewie. 

3. Problem dzierżawy pomieszczeń placówkom niepublicznym. 

4. Polityka kadrowa w placówkach oświatowych na kolejne lata. 

5. Zajęcia nauki pływania dla uczniów szkół podstawowych. 

6. Zmiana Uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego tryb oraz szczegółowe 

zasady i warunki przyznawania świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

zwanej dalej Funduszem Zdrowotnym.  

7. Sprawy różne.  

 

Ad.1. Zatwierdzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez 

Gminę Barczewo zadania publicznego w zakresie oświaty   

oraz projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Barczewie. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia zadania przez gminę 

Barczewo  z zakresu właściwości powiatu dotyczącego zakładania i prowadzenia publicznej 

szkoły ponadgimnazjalnej – zasadniczej szkoły zawodowej, liceum ogólnokształcącego, 

liceum ogólnokształcącego dla dorosłych. 
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Następnie Pani Hanna Chyżyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia 

z dniem 1.09.2015 r. Zespołu Szkół w Barczewie, w skład którego wchodzić będzie: 

 Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Barczewie; 

  Liceum Ogólnokształcące w Barczewie; 

  Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Barczewie; 

 Gimnazjum nr 1 im. Ziemi Warmińskiej w Barczewie. 

Komisja jednogłośnie zaakceptowała projekty obu uchwał. 

 

Ad.2. Rewitalizacja Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barczewie. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych po dokonaniu przeglądów obiektów 

wszystkich placówek oświatowych  wystąpiła z wnioskiem o konieczności przeprowadzenia 

rewitalizacji Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barczewie.  

W związku z powyższym pan Rafał Surmański wystąpił z prośbą do Pani Jolanty Pastuszenko 

– Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barczewie o powtórne udzielenie informacji  

w sprawie najistotniejszym potrzeb remontowych szkoły.  

Ustalono termin udzielenia odpowiedzi przez dyrektora placówki do dnia 07.05.2015 r. 

 

Ad.3. Problem dzierżawy pomieszczeń placówkom niepublicznym. 

Na spotkanie Komisji Oświaty w celu omówienia tematu dzierżawienia obiektów 

gminnych przez placówki niepubliczne została zaproszona pani Paulina Zalewska – Wójcik – 

kierownik Wydziału Gospodarki, Nieruchomości i Rolnictwa. 

Pani Zalewska poinformowała o braku możliwości oddania w długotrwałe 

użytkowanie budynków gminnych. Jak zasugerowano są to placówki pożytku publicznego , 

tak więc odpowiednim byłoby udzielenie szkołom niepublicznym długoterminowych umów 

dzierżawy. Stawki opłat zostaną ustalone zarządzeniem Burmistrza Barczewa. 

Pan Przewodniczący wystąpił z wnioskiem o przygotowanie propozycji stawek  

za dzierżawę lub najem budynków oraz wzoru umowy wraz z określeniem terminu jej 

trwania. 

Ad.4. Polityka kadrowa w placówkach oświatowych na kolejne lata. 

W związku z pismem otrzymanym od Związków Nauczycielstwa Polskiego – Koło 

w Barczewie w sprawie przedstawienia planu polityki kadrowej nauczycieli na najbliższe lata 

pan Rafał Surmański wystąpił do dyrektorów szkół i przedszkoli o przedstawienie w terminie 

do dnia 07.05.2015 r. planu zatrudnienia w poszczególnych placówkach oświatowych. 
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Ad.5. Zajęcia nauki pływania dla uczniów szkół podstawowych. 

Pani Hanna Chyżyńska w celu zaczerpnięcia opinii w sprawie planu organizacji zajęć nauki 

pływania dla dzieci skontaktowała się z Wydziałem Oświaty w Olsztynie.  

W Olsztynie ogłaszany jest konkurs ofert. Dzieci klas II jadą na zajęcia pływania po lekcjach, 

ponieważ w ramach zajęć dydaktycznych nie można organizować takich zajęć. Dojazd do 

pływalni trwa maksymalnie 10 min. ( jest to warunek w ofercie). 

Pan Surmański poinformował, że jest za utworzeniem zajęć pływania dla dzieci z naszej 

Gminy. 

Pan Moszczyński zaproponował przedstawienie programu dyrektorom szkół, a następnie 

wskazał iż dyrektorzy placówek powinni przedstawić rozwiązania i propozycje organizacyjne 

w tej sprawie. 

Ustalono, iż we wrześniu należałoby złożyć wniosek do budżetu na 2016 r. o zabezpieczenie 

środków na realizacje tego zadania. 

Pani Jakończuk: Jaki był koszt dojazdu na zajęcia pływania wraz z opłatą za naukę? 

Pani Chyżyńska wyjaśniła że roczny koszt uczestnictwa dzieci klas II ze wszystkich szkół  

w zajęciach pływania wyniósł około 45 tyś zł.  

 

Ad.6. Zmiana Uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego tryb oraz 

szczegółowe zasady i warunki przyznawania świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną 

dla nauczycieli zwanej dalej Funduszem Zdrowotnym. 

 

Pani Chyżyńska wyjaśniła, iż zmiana dotyczy terminu składania wniosków z 30 listopada na 

31 października. Zmiana jest konieczna w celu usprawnienia polityki finansowo-księgowej. 

Komisja jednogłośnie przychyliła się do zmiany zapisu uchwały. 

 

 Pan Rafał Surmański podziękował wszystkim obecnym za udział w obradach Komisji 

i na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała:                                                                    Podpis Przewodniczącego Komisji: 

Magdalena Brzezińska                                                                     Rafał Surmański 

 

 


